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1 Zinloze verharding 

In de media lezen we dat er in de gemeente 

Houten is vastgesteld dat er veel zinloze 

verharding is. Er wordt per jaar circa 8% zinloze 

verharding vervangen door groen. Dit draagt bij 

aan de leefbaarheid, klimaatadaptatie en 

biodiversiteit van het dorp. 

In Woudenberg zou het ook nog kunnen 

bijdragen aan het aantrekkelijker maken van 

het centrum en de woonwijken. 

1. Is bij de gemeente bekend hoeveel 

zinloze verharding in Woudenberg 

aanwezig is? 

2. En zijn er plannen of maatregelen om 

dit te vervangen door groen? 

H. van 

Veldhuizen, SGP 

Er is geen inventarisatie aanwezig van 

zinloze verharding maar er wordt vanuit het 

oogpunt van het beheer van de openbare 

ruimte wel op gestuurd om zinloze 

verharding te verwijderen bij herinrichtings- 

of wegenonderhoudswerkzaamheden en dat 

bij nieuwe aanleg er niet meer verharding 

wordt aangelegd dan noodzakelijk. Bij het 

verwijderen is het gebruikelijk dat we dit 

vervangen voor een invulling met groen. 

D. Boeve — de Kruif | 

  

  

2 PLANgroep 

Naar het schijnt zijn er problemen met de 

PLANgroep die voor onze gemeente de 

schuldhulpverlening voor zijn rekening neemt. 

Ons is bekend dat een drietal cliënten zijn 

overgestapt van de PLANgroep waar wij als 

gemeente meewerken, naar de stichting 

Burgerinitiatief. 

De reden hiervan zou zijn dat de Plangroep hun 

afspraken met schuldeisers niet nakomt en de 

cliënten hierdoor dieper in de problemen komen.   

P. van Schaik, 

GBW 

  

Het college is niet bekend met de 

problemen. Bij de ketenpartners is uitvraag 

gedaan: Corporatie de Kleine Schans en 

Verdergroep, opvolger van Plangroep per 

01-01-2024. 

Beide partners ervaren geen actuele 

problemen in de algemene bedrijfsvoering 

of op casusniveau. Zij zijn ook niet bekend 

met de overstap van een drietal cliënten 

naar stichting Burgerinitiatief.   

Van de Groe EN (geanonimiseerd)

  
  

(geanonimiseerd)
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Ons is bekend dat landelijk in 2022 grote 

problemen zijn geweest met PLANgroep. 

1 Kan het college aangeven of die 

problemen nu weer spelen en zijn de 

problemen bekend bij de gemeente? 

Vraagsteller & 

Fracti 

  

Antwoord 

Verdergroep geeft aan dat er geen 

problemen zijn op lopende budgetcoaching- 

of schuldhulpverleningstrajecten. Ook zijn 

er recent geen 

schuldhulpverleningstrajecten negatief 

afgesloten. 

Corporatie de Kleine Schans kent deze 

casussen ook niet en is tevreden over de 

dienstverlening en samenwerking met de 

Verdergroep. 

Bij gemeente Woudenberg zijn er 

momenteel geen negatieve signalen over 

Verdergroep. 

Er is ambtelijk contact geweest met 

Stichting Burgerinitiatief. om de 3 casussen 

te achterhalen en waar mogelijk tot een, 

passende oplossing te komen. 

Wanneer de betreffende personen 

goedkeuring geven hun gegevens door te 

geven zal onderzocht worden wat het 

probleem is en welke oplossing passend is 

in deze situatie om te voorkomen dat zij 

dieper in de problemen komen 

  

houder | Ambtenaar 

  

  
3 Hekwerk/ paaltjes markt 

Van meerdere kanten hebben wij vragen 

gekregen met betrekking tot de afzetting van de 

zaterdagmarkt in ons dorp. Zo werden enige tijd 

geleden hekken geplaatst bij de toegang van de 

zaterdagmarkt vanaf de Dorpsstraat in het 

kader van de veiligheid van de marktkooplui en, 

bezoekers.   
B. de Jong, GBW 

  
De hekken worden geplaatst door de 

toezichthouder standplaatsen. Met de 

standplaatshouders hebben we de afspraak 

dat zij het hek weer opruimen nadat ze 

klaar zijn. Wij zullen bij de 

standplaatshouders controleren of dit nog 

steeds op deze manier uitgevoerd wordt.   
  

(geanonimiseerd)

  
  

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)
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Door de hekken worden fietsers min of meer 

gedwongen om af te stappen en werd het risico 

dat automobilisten onbedoeld de markt opreden 

beperkt. Echter hebben we van zowel 

ondernemers als marktkooplui te horen 

gekregen dat de hekken tegenwoordig niet meer 

worden geplaatst. 

Daarnaast hebben we te horen gekregen en 

hebben we zelf geconstateerd, dat 

automobilisten die de weg niet goed kennen in 

ons dorp regelmatig vanaf de Dorpsstraat 

rechtdoor rijden het plein op bij de Nieuwe 

Poort. 

Er staat hier een paaltje, echter wordt deze vaak 

over het hoofd gezien, gezien de technische 

staat van dit paaltje. 

GBW is van mening dat hiermee de veiligheid 

van de marktkooplui en bezoekers niet kan 

worden gegarandeerd. 

1_Is het college bereid om te kijken naar 

een structurele oplossing om ongewenst 

verkeer op het plein en de toegangsweg 

naar de Nieuwe Poort te beperken? 

Denk hierbij aan een vaste toegangspoort 

waarbij degene die toegang nodig hebben, dit 

ook krijgen. Dus een oplossing voor de korte en 

lange termijn. Het lijkt ons vanzelfsprekend dat 

het college hierbij ook de marktkooplui betrekt.   

Vraagsteller & 

Fracti 

  

  

Antwoord 

Datzelfde geldt voor de paal. 

Het paaltje wordt regelmatig vervangen of 

gerepareerd, en is in goede staat. Het 

plaatsen van een hek moet onderzocht 

worden. 

Dit jaar vindt de evaluatie van 

verkeersbewegingen in en rond het centrum 

plaats daar wordt ook de verzameling van 

standplaatsen in meegenomen en wordt 

gekeken naar de paal en andere 

mogelijkheden. 

Het college is bereid te gaan kijken naar de 

mogelijkheden om de verkeersveiligheid te 

kunnen waarborgen. 

  

  

houder | Ambtenaar 

  

  


